

## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde afholdt den 14.november 2023 kl. 17.30 på administrationskontoret

**Til stede:** Tommy, Bjørn, Katja, John, Michael, Lene, Lisa T, Britta, Hans Henrik.

Serviceleder Bo Eggertsen.

**Afbud:** Kaja, Lisa F,

**Fraværende:**

**Referent:** Lene

Dagsordenspunkt	Beslutning
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde.	Der kom et par punkter på til dagsorden som er påført. Ingen kommentar til referatet.
2. Valg af ordstyrer og referent.	Tommy tog ordstyrerposten og Lene referentposten på dette møde.
3. Konstituering.  Valg af næstformand  Valg af kasser  Mødekalender  Glostrup kommune har sendt en henvendelse.	Lene  John  Det besluttes at der bestræbes at afholde AB-møde 2.tirsdag i hver måned, på nær Juli.  Kommunen har inviteret os til 2 workshop. Det ene d. 271123 fra klokken 16,30-19,30 på Vestervagnskolen skabe et fællesoverblik over børneliv omkring Vestervagnskolen. Arrangementet er med aftensmad. Det 2. er d.121223 bidrage til sundhed til børn og deres familier Bjørn og Michael deltager på begge workshop.
4. Byggesag/Tagsagen	Der er indkaldt til møde den 281123. Hans Henrik ønsker at deltage samt komme med i styregruppen. Det aftales af Hans Henrik og Tommy deltager. Tommy sender referater og indkaldelse til Hans Henrik.

<p>Varmecentral og rør</p>	<p>Der kan ikke refereret til noget specielt. Hans Henrik deltager sammen med Bo på disse projekter.</p>
<p>5. Nyt fra administrationen. Vaskeplads besked til beboer</p> <p>Mandskabssituationen Gartnerhjælp/Vild med Vilje</p> <p>Nyt Vedligeholdelsesreglement og Husorden.</p> <p>Ændring af skraldeplads Vest.29.</p> <p>Budget gennemgås d.9 januar sammen med Christian fra KAB</p>	<p>Der er af AB-bestyrelsen blevet besluttet at nedlægge vaskeplads ved Vestergårds vej 38. Dette pga at det er en bekostelig affære at få lavet så de er miljømæssigt er forsvarligt. John kom med et forslag om at omforandre vaskepladsen til Parkeringspladser.</p> <p>Der blev drøftet hele personalesituationen i GE. Der er indhentet tilbud til Vild med vilje med købt gartnerhjælp hvor omkostningen bliver indenfor budgettet.</p> <p>Disse har været inden omkring jura i KAB. Vedligeholdelsesreglement og husorden er tilrettet da vi har indskrevet engbrydeparken. Der blev udleveret udkast som vi tager på næste møde.</p> <p>Punktet blev drøftet.</p> <p>Dette skal på dagsordenen til jan.24</p>
<p>6. Afrapportering fra udvalg. Opsummering af AB repræsentanter i de nedsatte udvalg.</p>	<p>Der bliver indkaldt til et nyt belysningsmøde. Grunden er at der er lidt udfordringer med noget af det færdiglavede arbejde. Det er Hans Henrik der indkalder til dette møde</p> <p>Vedr kommunikation arbejdsgruppen er der forsøgt at afholde møder, men dette har ikke været muligt af flere årsager. Bjørn indkalder til nyt møde, hvor Hans Henrik og Lene byder sig ind i gruppen.</p> <p>Vedr parkeringsudvalget. Der har været møde og de er ved at undersøge hvem vi skal bruge af dem der udbyder dette.</p>
<p>7. Evaluering af afdelingsmødet den 26 oktober.</p>	<p>Der blev drøftet deltagernes observationer.</p>

<p>8. Nyt fra formandskabet herunder kurser for bestyrelsesmedlemmer</p> <p>Orientering om konference i KAB</p> <p>Møde for alle beboerdemokrater i GE I januar 2024</p> <p>Deltagelse og tilmelding i diverse bestyrelseskurser m.v</p> <p>Næste nyhedsbrev til beboerne</p> <p>Julehilsen til bestyrelsen.</p>	<p>Tommy orienterede om alle emner under punkt 8. Dette vil der blive mere info om ved næste møde.</p>
<p>9. Evt</p>	

AB-mødedatoer  
Tirsdag den 12/12 kl. 17.30

Emner til næste møde:

- Vedligeholdelsesstandard. Aftalt at dette skal være i december mødet.
- Socialudvalg- oprettelse af en gr eller noget internet.
- Punkt 7 skal drøftes igen på december mødet.